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Jaarverslag secretaris afdeling Transijssel over het jaar 2024 
 
Inleiding. 
We zijn een kleine afdeling met nog maar 5 clubs. Per 1 januari 2024 heeft de club 
Din’81 uit Vollenhove besloten uit de Fotobond te stappen, helaas, 
Daarnaast telt Transijssel een aanzienlijk aantal persoonlijke leden. 
Het totale ledenaantal bedroeg eind 2024: 231. Dit betekent een kleine daling 
In vergelijking met 2023 (237) 
 
In de afgelopen jaren hebben we mentoraten, fotonationaal, foto van de maand, 
genregroepen, fotografiecursussen met min of meer succes opgezet. 
Ook subsidieerden we enkele clubs voor het geven van een lezing. 
Ook heeft het bestuur enkele clubs bezocht bij hun activiteiten. 
 
In 2022 en nu in 2024 hebben we met veel succes het Fotofestival in de Gasfabriek 
te Deventer georganiseerd. Ondanks de grote hoeveelheid werk hebben we dit met 
veel plezier gedaan. We zijn dan ook blij dat ook het Fotofestival in 2024 een groot 
succes is geworden. Van veel kanten hebben we daaroveer complimenten gehad. 
Aankomend jaar 2025 is er geen Fotofestival. In november 2024 bij de evaluatie is 
besloten om in het voorjaar te bekijken of het mogelijk is om in 2026 opnieuw het 
Fotofestival te organiseren 
 
Het idee achter het Festival is om fotografie van nationale en internationale allure 
voor het voetlicht te brengen en de onderlinge contacten en communicatie te 
verbeteren. Ook zien we het als een middel om de fotografie te promoten. 
Op het Fotofestival organiseerden we ook workshops en een foto-expositie. 
 
In 2025, bij de AAV d.d. 5-3 zal Ed Koekkoek het bestuur verlaten. Daarmee komt de 
post van penningmeester en webmaster vacant. Ed heeft zich jaren op verschillende 
manieren ingezet voor Transijssel. Hij heeft veel werk verzet. 
Hiervoor verdient hij veel dank. 
 
 
We zoeken dus een nieuwe penningmeester en webmaster 
 
De overige 2 bestuursleden, Hein Hendrikx en Jan Joxhorst willen zich blijven 
inzetten om 2025 tot een succes te maken. Voor Jan zoekt het bestuur wel een 
opvolger op niet al te lange termijn. 
 
                                        
Voor 2025 beginnen we met een schone lei. Het project de “Ronde tafel”  
en “leden voor leden” moet/kan in 2024 -2025 uitgevoerd worden. 
Daarvoor is door de Fotobond extra geld beschikbaar gesteld. 
 
 
 
 



   
Voor beide jaren krijgt de afdeling € 1000,00 uit een apart subsidiepotje. De 
bedoeling is dat het helpt om via het opzetten van allerlei activiteiten en het peilen 
van wensen verwachtingen de afdeling te revitaliseren. En mooi moment om dit 
mede vorm te geven als nieuwe bestuurder van Transijssel. 
 
Op initiatief van Rob Renshoff, voorzitter Utrecht ’t Gooi is er binnenkort een teams-
overleg met verschillende andere afdelingen, waaronder Transijssel. 
Een afdeling heeft als functie om club-overstijgende activiteiten te organiseren. 
Activiteiten dus voor zowel clubleden als persoonlijke leden. 
 
In de paper: “brainstormsessie” worden een heleboel ideeën geopperd. 
Dit jaar zullen we ons moeten buigen over de waarde, die onze afdeling heeft. 
We hebben te maken met een bestuur, dat al lang zit. We missen de communicatie 
met de clubs en de persoonlijke leden. Ons voornemen om clubs te bezoeken 
hebben we helaas niet gestand kunnen doen. 
 
Wat willen we: in 2025 willen we op zeer korte termijn een op informele wijze 
rondetafelgesprek organiseren. Iedereen kan zich hiervoor opgeven. 
Het betreft een fysieke samenkomst van maximaal 20 personen. 
 
Gevraagd: ideeën voor 2025 en verdere toekomst van Transijssel. 
 
                                           
Ledenaantal: Transijssel heeft eind 2024 een ledenaantal van 231 
Dit betekent een lichte daling t.o.v.2024 
Transijssel telt nu 5 fotoclubs. De activiteiten van zowel de fotoclubleden als de 
persoonlijke leden binnen Transijssel zijn zeer beperkt. Het is goed om daarover in 
deze vergadering te spreken. 
FC Din’81 heeft zijn lidmaatschap van de Fotobond opgezegd. 
Een paar leden van FC Din’81 zijn daarna persoonlijk lid geworden. 
 
Ledenaantallen Transijssel      begin                2022      2023.     2024     2025 
 
AFV De Iris, Harderwijk                              37          40           35 45 
AFV De Sprengen, Heerde             21           29          25  27                                        
AFV Epe                                                    10           10          10 10 
DFK (Deventer Foto Kring)                    82           83          81 79 
FC Din’81(Vollenhove)                      13           11          12     ------ 
de Salon Fotografencollectief (per 1 -1-‘23)         10          15  13 
Persoonlijke leden                       29            53          59  57 
 
Totaal                                                                 203         247         237    231 
 
Communicatie en ondersteuning leden:  
Diana Bokje en Pierre Pinkse zijn aangesteld om de clubleden resp. persoonlijke 
leden extra te ondersteunen in hun wensen en vragen.  
Voor 2024 en 2025 is er vanuit de Fotobond voor de afdelingen een extra bijdrage 
van € 1000,00 beschikbaar. Dit bedrag is geoormerkt. Zie hiervoor het stuk: 
“De ronde Tafel bijeenkomsten”. (zie de stukken op de website) 
Voor ideeën verwijs ik ook naar het stuk: “brainstormsessie” (zie de website) 
 
 



   
Bestuur: in 2024 bestond het bestuur uit: 
              Hein Hendrikx, voorzitter 
              Ed Koekkoek, penningmeester en webmaster 
              Jan Joxhorst, secretaris per 9-1-2024 (buitengewone AAV) 
 
Bestuursvergaderingen:  
In 2024 waren vele vergaderingen. Meestal via teams. Een aantal malen bij iemand 
thuis of op een horeca-locatie. Ook was er overleg per mail, telefonisch, app of 
anderszins. 
 
-Nieuwsbrieven: 
in 2024 werden er 2 gewone nieuwsbrieven (Tijding) verstuurd 
In het kader van het Fotofestival werden ook 2 nieuwsbrieven verstuurd. 
 
Website: www.transijssel.nl : Deze werd onderhouden en verzorgd door onze 
webmaster Ed Koekkoek. 
 
Financiën: 
Ik verwijs naar het financieel overzicht van de penningmeester. Transijssel is een 
afdeling van de Fotobond. De leden betalen hiervoor contributie. Een gedeelte van 
deze contributiegelden wordt door de Fotobond weer aan Transijssel teruggestort. In 
2023 is deze contributie verhoogd. Je vindt deze contributiegelden terug als “bijdrage 
Fotobond”. 
 
Activiteiten 2024: 
-Fotonationaal 
-Mentoraat series Diana Bokje 
-Fotofestival: voorbereiding gestart in september 2023 
-genregroep natuur en landschap 
 
-Fotonationaal:  
26 april in het Cultuurhuis (ut Huus) te Olst werd de selectie voor Fotonationaal 
gehouden.  
De jurering werd gedaan door Peter van Tuijl. De afdeling mocht dit keer 9 series 
voordragen voor de landelijke selectie. 
De uitverkoren series werden op de website gepubliceerd. 
 
-Mentoraat series Diana Bokje 2023-2024 
In het Kunstcircuit te Deventer is in maart 2024 het afdelingsmentoraat geëindigd. 
De startdatum was 9 oktober 2023.Het mentoraat bestond uit 5 bijeenkomsten met 
tussentijdse opdrachten. Acht fotografen namen deel aan het mentoraat. Helaas 
namen in het verloop drie deelnemers voortijdig afscheid 
 
-Genregroepen: 
De genregroep natuur en landschap is in maart 2024 gestopt. 
De groep bestond uit 4-6 leden. Gezien de onderlinge afstand worden de foto’s 
maandelijks op een vaste avond via Google-Meet getoond en uitvoerig besproken. 
Uiteindelijk zakte de animo toch weg. De groep werd opgeheven. 
 
-Fotofestival aan de IJssel 
Vanaf september 2023 zijn we in 2024 intensief bezig geweest met de organisatie 
van het Fotofestival. 

http://www.transijssel.nl/


   
Het doel was om een team te formeren, dat bestond uit persoonlijke leden en leden 
van diverse clubs. Uiteindelijk bestond het organisatieteam uit: 
Lucy Kiewiet (AFV de Iris), Jan Joxhorst (persoonlijk lid), Roely van Slochteren  
(AFV Epe), Ed Koekkoek (de Salon Fotografencollectief), Angel Pinxten (DFK), 
Frans Haagen (DFK), Frits Waanders (DFK), Martin Borkent (DFK) en  
Hein Hendrikx (DFK). We hebben vele vergaderingen gehad, Zowel via teams, fysiek 
als op locatie. Onze voornaamste activiteiten bestonden uit: 
-opstellen van een conceptbegroting. 
- het schrijven van subsidie aanvragen. 
- het opstellen van een programma.  
- het uitkiezen van een locatie en opvragen van offertes. 
- het contracteren van fotografen. 
- het schrijven van een draaiboek. 
- het inrichten van het Ticketkantoor. 
- P.R.-activiteiten. 
- het inrichten van de gekozen locatie (de Gasfabriek te Deventer) 
- het managen van de dag zelf 19 oktober 2024 
- evaluatie van het Fotofestival: in 2025 zal het bestuur bekijken of er genoeg animo 
  en mankracht is om in 2026 het Fotofestival voor de 3e keer te organiseren.  
- het schrijven van verantwoording aan de subsidiegevers ter verkrijging 
  van een definitieve subsidietoekenning. 
 
Hein Hendrikx, voorzitter Transijssel. 
 
 
 


